

No.12652 INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1972. CONCLUDED AT GENEVA ON 21 OCTOBER 1972¹

N° 12652. ACCORD INTERNATIONAL DE 1972 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 21 OCTOBRE 1972¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:
7 February 1974²

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

With the following declaration:

“... the said Agreement shall also apply to Berlin (West) with effect from the date on which it enters into force for the Federal Republic of Germany.”

RATIFICATION

Instrument déposé le :
7 février 1974²

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

Avec la déclaration suivante :

... ledit Accord s'appliquera également à Berlin-Ouest à compter de la date à laquelle il entrera en vigueur pour la République fédérale d'Allemagne.

[TRADUCTION—TRANSLATION]

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 882, No. I-12652; for subsequent actions, see annex A in volumes 884, 891, 892, 896, 897, 904 and 908.

² The International Cocoa Council decided, on 2 August 1973, in accordance with article 64(3) of the Agreement, to extend to 31 March 1974 the time-limit for the deposit of instruments of ratification, acceptance or approval.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 882, n° I-12652; pour les faits ultérieurs, voir l'annexe A des volumes 884, 891, 892, 896, 897, 904 et 908.

² Le Conseil international du cacao a décidé, le 2 août 1973, conformément à l'article 64, paragraphe 3 de l'Accord, de reporter au 31 mars 1974 la date limite du dépôt des instruments de ratification, d'acceptation ou d'approbation.